
  

   PROTOKOLL från SvIVKs styrelsemöte nr 9-2023 

 

Tid: Den 20 november 2023. 

Plats: Telefonmöte. 

Närvarande styrelseledamöter: Jessica Zetterlund, Ullis Andersers, Lisen Ekström och Camilla 

Fritz. 

                   Närvarande suppleant: Ylva Tallqvist. 

  Frånvarande styrelseledamöter: Leif Vennerström, Inger Högberg och Magnus Widén. 

 

§1. Jessica Zetterlund öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2. Jessica Zetterlund valdes till mötesordförande och Ullis Andersers till mötessekreterare. 

§3. Val av justerare: mötesordföranden Jessica Zetterlund och Camilla Fritz. 

§4. Konstaterades att mötet är beslutsmässigt utlyst och alla behörigt kallade. 

§5. Dagordningen fastställdes. 

§6. Protokoll från möte nr 8-2023 godkändes. 

§7.         Ekonomi 

   

Behållning på klubbens konton 2023-11-19   

   

Företagskonto 2 351,16  

Swish-konto 7 736,50  

Handkassa 0,00  

Placeringskonto 60 054,58  

SvIVK-Fond 2 185,13  

BPH-Fond 5 401,19  

Forskning och utbildningsfond 73 969,13  

Summa 151 697,69  

   

Antal medlemmar 2023-11-19   

   

Fullbetalande 171  

Familjemedlemmar 31  

Valpgåvomedlemmar 11  

Hedersmedlemmar 2  

Summa 215  

   



 

§8.  AHK – har haft ett möte och jobbar vidare med RAS. 

Lisen har inkommit med ett förslag om ändring av reglerna kring 

hjärtundersökningsbidraget till AHK. Detta togs upp men pga av att alla i styrelsen inte var 

med på mötet tas detta via ett mailbeslut istället. 

 

§9.       Rapporter och skrivelser – inget nytt den här gången. 

 

        §10.  Utställningar- Två domare är klara för Floby 13/4 -24 och vi återkommer med alla namn när det 

finns 3 domare som tackat ja. 

  

 Klubbens planerade inoff på Tånga Hed under midsommarhelgen i samband med 

vinthundsklubben Västra blir tyvärr inte av då Vinthundsklubben valt att ställa in den. Så vi tittar 

vidare på om vi kan vara där ett annat datum i stället. 

 

 Ann Mc Donald har tackat ja till att döma vår stora special 2025. 

 

  

  

        §11.     Kontaktombuden –  

 

 Östra har haft en promenad igen. 

  

 Marie Sandberg haft sin första träff i mellersta med promenad och korvgrillning. 

 

 Det har varit ett kontaktmannamöte den 30/10 med tyvärr väldigt få deltagare. 

 

Kontaktmannapärmen är nu digitaliserad. Den finns via ett google dokument för alla 

kontaktpersoner att ta del av.  

 

   

§ 12.  Tidningen och hemsidan – Tidningen går i tryck på söndag.  

 Hemsidan – Jessica lägger ut aktuell info på hemsidan. 

 

§ 13. Årsmötet – kommer att bli i Örebro på Örebro Brukshundsklubb lördag den 9 mars. Mer info 

kommer att läggas ut på klubbsidan och fb sidan och i tidningen. 

 

§14. Övrigt- Angående frågan klubben har fått från SKK om att dom vill ha bilder på vår ras. Så har 

Camilla valt ut jättefina bilder. Alla som tagit bilderna måste skriva under upprätthovsavtalet 

innan bilderna får användas. 

    

§15.  Nytt möte kommer att hållas: 18/12   kl. 19.00 

        

 



§16. Jessica Zetterlund tackade deltagarna och avslutade mötet. 

 

 

 

Idkerberget 20 november, Ullis Andersers 

 

 

    

 

Jessica Zetterlund, mötesordförande Camilla Fritz, justerare 

2023-12-04




